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Sted 06.05.2025 
 
Gerd Ingeborg Nettum 
Leder 

Linn Elise Antonsen 
Sekretær 
 

 
Godkjenning av innkalling og saksliste 

Godkjent 
Godkjenning av protokoll 

Godkjent 
Saker til behandling 

26/25 Evaluering Kirkerotteteater og Tårnagenter 2025 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Biri menighetsråd 2023-2027 11.03.2025 26/25 

 
 
 
 
Saksorientering 
Fredag 7. mars var det kirkerotteteater, og søndag 9. mars var det tårnagentdag i Biri 
kirke. 
 
Biri menighetsråd har hatt representanter til stede på begge arrangementer, og rådet 
evaluerer arrangementene i menighetsrådsmøtet 11.03.2025.  
 
Mange deltakere? 
Godt opplegg? 
God logistikk? 
Utfordringer/forbedringspunkter? 
 
Forslag til vedtak 
 
Biri menighetsråd evaluerer Kirkerotteteateret: 
- 
- 
 
Biri menighetsråd evaluerer Tårnagentarrangementet: 
- 
- 
 
Møtebehandling 

Se vedtak for evaluering 
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Vedtak  

Biri menighetsråd evaluerer Kirkerotteteateret: 
- Mye folk – kanskje 70 stk. 30 barn satt foran på gulvet. Måtte utsette starten fordi 
det var kø i døra. Artig! 
- Veldig fint stykke som engasjerte både barn og voksne. Barna levde seg så inn i det 
at de reiste seg, og vinket til musa da musa «gikk ut av kirka» på slutten.  
- God organisering på arrangementet; Hanne Skjesol og en fra LupY tok imot 
inngangsbillett (barna i aldersgruppen fikk billett i posten), solgte «rottebæsj» 
(godteri) og andre effekter. Kristian Sandmark fortalte litt om stykket før det startet. 
Ragnhild Svartbekk og Karen Ekern var til stede, men styrte ingen ting. Opplegget 
var komplett og fungerte bra.  
- Menighetsrådet hadde ikke organisert kirkekaffe etter forestillingen, men barna fikk 
likevel litt kjeks da alt var ferdig.  
 
Biri menighetsråd evaluerer Tårnagentarrangementet: 
- Vellykket arrangement.  
- 22 deltakere!  
- Arrangementet skar seg litt tidsmessig. Det startet en halvtime senere enn på 
Gjøvik, og det er ikke alle steder det er gudstjenesteavslutning slik det er på Biri. Når 
det er så mange deltakere, må man også dele opp i flere grupper, og det tar lenger 
tid å få alle gruppene gjennom alle postene.  
- 5 LupYere stilte opp og gjorde en god jobb.  
- Ungene foretrekker pølsebrød framfor lompe, og det gikk fort tomt for pølsebrød. 
Sprøstekt løk har vært populært tidligere år, men det fulgte ikke med denne gangen. 
Ellers fungerte det fint å grille ute.  
- Det er mus på loftet, og det bør settes inn tiltak før neste tårnagentarrangement. 
Det ble foreslått å ta en dugnad med støvsuging og vask neste gang. 
 

 

 

 
27/25 Politiattest for frivillige medarbeidere 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Biri menighetsråd 2023-2027 11.03.2025 27/25 

 
 
 
 
Saksorientering 
Gjøvik kirkelige fellesråd har en instruks for innhenting av politiattest hvor det står at 
«Vi kan (men må ikke) kreve attest. Biskopen har imidlertid oppfordret til økt 
bevissthet på området, noe vi ønsker å følge».  
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Menighetsrådet har ingen arrangementer hvor frivillige er alene med barn, unge eller 
andre utsatte grupper, men vi ser at det helt klart ville vært ryddig å ha ordningen 
med politiattest på plass for eksempel i forbindelse med Lys Våken. Det at en 
utstedelse av politiattest tar litt tid, kan være en praktisk utfordring ved gjennomføring 
av arrangementer. Administrasjonen ønsker derfor i første omgang for enkelhets 
skyld at alle medlemmer i menighetsrådene søker om politiattest.  
 
Politiattesten kommer ikke til å lagres. Den skal kun fremvises til rådets 
saksbehandler, før den makuleres. Saksbehandler arkiverer da kun en 
avkrysningsliste med oversikt over dem som har fremvist politiattest.  
 
Å søke om politiattest er en forholdsvis enkel sak. Det gjøres digitalt fra nettsiden: 
https://www.politiet.no/tjenester/politiattest/politiattest-sok-pa-nett/  
Der er det en knapp som fører til innlogging med bank-id, og så følger man stegene 
videre i modulen.  
 
Vedlagt denne saken ligger både Gjøvik kirkelige fellesråds rutine for politiattest, og 
et dokument som heter «bekreftelse på formål med politiattest». Sistnevnte 
dokument er nødvendig å legge ved hver enkelts søknad om politiattest, og vi har 
vært behjelpelige med forhåndsutfylling av de fleste obligatoriske punktene. 
 
Forslag til vedtak 
 
Biri menighetsråd ønsker å følge rutinen for politiattest for frivillige medarbeidere. 
Menighetsrådets medlemmer søker om politiattest, og oppfordrer samtidig frivillige 
ved menighetens diakonale tiltak og arrangementer for barn- og unge å gjøre det 
samme. 
 
Møtebehandling 

Kort behandling av saken. Menighetsrådet ønsker å følge rutinen.  
 
Vedtak  

Biri menighetsråd ønsker å følge rutinen for politiattest for frivillige medarbeidere. 
Menighetsrådets medlemmer søker om politiattest, og oppfordrer samtidig frivillige 
ved menighetens diakonale tiltak og arrangementer for barn- og unge å gjøre det 
samme. 
 

 

 

 

 

 
28/25 Felles løsning for givertjeneste Dnk 2025 Biri sokn 
 

https://www.politiet.no/tjenester/politiattest/politiattest-sok-pa-nett/
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Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Biri menighetsråd 2023-2027 11.03.2025 28/25 

 
 
 
 
Saksorientering 
Kort informasjon om muligheten for givertjeneste ble gitt da menighetsrådene var 
samlet til inspirasjonssamling 3. februar i Hunn kirke. I dette saksframlegget kommer 
ytterligere informasjon, og menighetsrådet kan bestemme hvorvidt de ønsker å få i 
gang en givertjeneste i Biri menighet, og om de ønsker Solidus CRM som leverandør 
for denne tjenesten. I januar 2025 inngikk Den norske kirke en ny rammeavtale med 
Solidus CRM, en leverandør for givertjeneste.  
 
Solidus CRM skriver dette om sin egen tjeneste: Solidus CRM er et moderne og 
brukervennlig nettbasert program for givertjeneste og innrapportering av gaver med 
skattefradrag. Vi gjør mye av jobben for dere som menighet slik at inntektene økes 
med så minimal innsats som mulig.  

Solidus ble etablert i 2004 og har siden den gang bistått stadig flere 
menigheter og organisasjoner. Over 800 menigheter og organisasjoner benytter i dag 
våre løsninger for å øke inntektene og redusere kostnadene, herav om lag 200 
menigheter i Den norske kirke. Systemet er enkelt og intuitivt, noe som er viktig når 
mange ulike personer skal benytte systemet.  
Gaver og offer kan gis til [menigheten] ved bruk av AvtaleGiro, efaktura, giro med 
KID, Vipps, SMS eller kortbetaling. Betalte beløp registreres automatisk. Dere sparer 
mye arbeid samtidig som rapportene gir god oversikt. Ved bruk av Vipps ved offer 
har dere mulighet til å spørre giveren om de ønsker skattefradrag. Svarer de ja, blir 
fødselsnummeret med når dere importere Vipps nummer transaksjonene fra 
Vippsportalen til Solidus CRM. 

Nye givere kommer inn ved at de gir på Vipps eller SMS i gudstjenesten, 
registrerer seg på deres nettsider for å bli fast giver eller gir gaver på andre måter. 
  

I tillegg til at Vipps kan benyttes ved ofringer og andre engangsgaver, kan 
dere også tilby fast givertjeneste med Vipps. Da godkjenner giveren en fast 
giveravtale i sin Vipps-app. Skal de betale med AvtaleGiro signeres AvtaleGiroavtale 
direkte med BankID på nettsiden. Dere kan altså få nye faste givere uten noe 
registreringsarbeid.  

Solidus innberetter alle gaver som er registrert i Solidus CRM direkte til 
Skatteetaten uten at dere trenger å gjøre noe mer. Vi sender også ut den lovpålagte 
årsoppgaven til giveren.  

Et utvalg av funksjoner/muligheter i Solidus CRM:  
• Takkebrev  
• Skattefradrag  
• Regnskaps overføring  
• Innberetning av gaver med skattefradrag  
• Ulike betalingsløsninger slik som Vipps, AvtaleGiro, efaktura, giro med KID, 
epost, 
   SMS. 
• Utsendelse av epost og SMS  
• Betalingshistorikk  
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• Printing av adresselapper  
• Eksport og import av ulike typer data til ulike systemer  
• Support er inkludert i månedsprisen.  

Mer informasjon finner dere på www.solidus.no.  
 
En givertjeneste til menighetens arbeid vil kunne styrke soknets økonomi, og slik øke 
menighetens mulighet til å satse på ulike, lokale tiltak ut over den ellers faste 
aktiviteten - og kanskje også gjøre det enklere å vedta at flere takkoffer som tas opp i 
gudstjenestene kan gis til gode, eksterne formål. Hunn menighet har en givertjeneste 
i menigheten. De har god erfaring med dette, og hadde allerede før Dnk inngikk 
rammeavtalen bestemt seg for å gå over til Solidus sin løsning. Når en givertjeneste 
fungerer optimalt, har man mange givere som gir små beløp. Det er gjerne 
overkommelig å forplikte seg til å gi et lite beløp i måneden, samtidig som det ikke gir 
så store utslag for menigheten om faste givere ønsker å ta en pause fra 
givertjenesten. De som allerede i dag er trofaste givere til arbeidet i menigheten vil 
helt konkret ha nytte av den nye løsningen ved at det er enkelt å gi skattefradrag på 
gaver.  
 
Det anbefales at rådet hører gjennom webinaret som DnK har lagt ut her: 
https://vimeo.com/1034211055/b22e3638ca  
Det gis mange gode tips til å få givertjenesten ordentlig opp og i gang i første halvdel 
av filmen. Noen av dem er:  

• Ha tydelig formål – vær konkret!  
• Vis hva man skal oppnå – ha en plan!  
• Vær konkret på hva dere trenger støtte til  
• Vær konkret på beløp  
• Husk å informere giverne regelmessig hva man har oppnådd.  
  Ikke bare en generell takk  

• Ha en «ringedugnad»  
• Alle trenger ikke å ringe – noen kan koke kaffe og støtte de som ringer  
• Ha et fast manus som utgangspunkt  
• Begynn med å rekruttere menighetsrådet. Det er lettere å rekruttere 
nye når     man er giver selv. 

 
Administrasjonen har ikke fått oversendt offisielle priser på givertjenesten, men ut ifra 
Hunn menighets kommunikasjon med Solidus CRM, ser det ut til at månedsprisen er 
basert på antall kontakter (givere) og antall innbetalinger. Typisk månedspris for en 
menighet er kr. 325,- i måneden. Det kreves altså et minimum av inntekt for å få 
givertjenesten lønnsom, og det blir viktig å få ut informasjon om at løsningen finnes. 
Tipsene i forrige avsnitt vil være et greit sted å begynne.  
 
Om Biri menighetsråd ønsker å ta i bruk denne løsningen for givertjeneste, anbefales 
det at det nedsettes en arbeidsgruppe som vil formulere formålet med givertjenesten. 
Arbeidsgruppa kan deretter ta kontakt med aktuelle givere med informasjon om 
givertjenesten. Saksbehandler vil også kunne bekjentgjøre ordningen på 
menighetens digitale flater. Det vil også være hensiktsmessig å lage en fysisk lapp 
med informasjon i Biri kirke. 
 
Forslag til vedtak 
 

https://vimeo.com/1034211055/b22e3638ca
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Biri menighetsråd ønsker å ta i bruk løsningen for givertjeneste.  
 
Biri menighetsråd nedsetter en arbeidsgruppe som jobber videre med saken: 
- 
- 
- 
 
Møtebehandling 

Menighetsrådets medlemmer drøftet saken. Det har vært fokus på innsamling til orgel 
i mange år nå, og det er ikke sikkert det er riktig tid å lansere en givertjeneste nå som 
vi befinner oss i innspurten på orgelaksjonen. Det er en mulighet å lufte saken på 
menighetens årsmøte. Samtidig kan det være fint å la andre menighetsråd i 
kirkekommunen tråkke opp stien, så kan Biri menighetsråd heller vurdere om 
løsningen skal tas i bruk på et senere tidspunkt. Om det er ønske om å få i gang en 
givertjeneste på et senere tidspunkt, kan dette startes opp uten Solidus også. Slik 
forplikter man seg ikke til utgifter før man vet at det vil fungere.   
 
 
Vedtak  

Biri menighetsråd ønsker ikke å ta i bruk løsningen for givertjeneste.  
 

 

 

 
29/25 Oppfølging menighetsbasar 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Biri menighetsråd 2023-2027 11.03.2025 29/25 

 
 
 
 
Saksorientering 
Menighetsbasar avholdes 4. mai 2025 på Bethel bedehus.  
Oppfølgingssak denne gangen for å avklare om alt er i rute, eller om flere i 
menighetsrådet skal bidra med noe. 
 
Brit Lillejordet legger frem status.  
 
Forslag til vedtak 
 
Biri menighetsråd tar saken til orientering 
 
Møtebehandling 



 8  

Biri menighetsråds medlemmer oppfordres til å bidra med gevinster. Flere har 
kontakt med folk utenfor rådet som skal bidra.  
 
Brit Lillejordet og Ragnhild Svartbekk sitter i komiteen og møtes en av de første 
dagene etter menighetsrådsmøtet for å forberede skrivelister og gevinstoversikt. Brit 
handler inn basarbøker på NorEngros. Det må også legges en plan for trekking 
(nettbasert løsning). 
 
Saksbehandler skriver ut plakater og legger ut på facebook.  
 
 
Vedtak  

Biri menighetsråd tar saken til orientering. Alle rådets medlemmer oppfordres til å 
bidra med gevinster. 
 

 

 

 
30/25 Oppfølging gullkonfirmantjubileum 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Biri menighetsråd 2023-2027 11.03.2025 30/25 

 
 
 
 
Saksorientering 
Invitasjoner til gullkonfirmantjubileum er sendt ut, og invitasjonen ligger vedlagt til 
orientering (samme mal som i fjor).  
 
Menighetsrådsleder Gerd Ingeborg Nettum har vært på Honne og snakket om 
menyen. Hun fikk en pris som var en god del billigere enn den opprinnelige, og 
saksbehandler har derfor justert deltakerprisen etter bevertningsprisen: 

- Gryterett med ris, brød og salat kr. 285,- pr. person 
- Bløtkake inkl. kaffe kr. 115,- pr. person  

 
Noen navn var uklare da invitasjonene ble sendt ut (merket med * i invitasjonen). 
Saksbehandler tar gjerne imot informasjon om disse, hvis noen i menighetsrådet vet 
noe.  
 
Forslag til vedtak 
 
Biri menighetsråd tar saken til orientering.  
 
Møtebehandling 



 9  

Det manglet fremdeles kontaktinformasjon på noen få gullkonfirmanter, men dette 
kom i orden allerede i løpet av menighetsrådsmøtet. Saksbehandler har nå sendt ut 
invitasjon til alle. 
 
Vedtak  

Biri menighetsråd tar saken til orientering. 
 

 

 

 
31/25 Forordnede gudstjenester - prosess 2025 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Biri menighetsråd 2023-2027 11.03.2025 31/25 

 
 
 
 
Saksorientering 
Menighetsrådet har mottatt brev fra Hamar Bispedømme, Forordnede gudstjenester 
og Prosessveiledning. Vedlagt ligger også beskrivelse av dagens ordning, se 
gudstjenesteoppsett 2025.  
 
Menighetsrådet oppfordres til å se på sine forordningstall som sist trådte i kraft 
1.1.2018 hvor Biri har 55 forordnede gudstjenester. Siden den gang har mye endret 
seg i både kirke og samfunn, også av demografisk og ressursmessig art (rekruttering, 
økonomi). På bakgrunn av dette inviterer Hamar biskop menighetsråd som ønsker en 
ny vurdering av antall forordnede gudstjenester i soknet til å delta i en prosess 
gjennom 2025.  
 
Forordnede gudstjenester innebærer kostnader og skal utløse kirkelig betjening i 
form av minimum prest, kirkemusiker og kirketjener. Hvis rådet ønsker å være med i 
prosessen er det soknepresten som her er saksbehandler. Biskopen vil bruke høsten 
2025 til å fastsette ny forordning, som vil bli gjeldende fra 1.1. 2026.  
 
Vedlagte prosessveiledning er utarbeidet for å kunne bistå i gjennomføringen av 
prosessen både for menighetsrådet og saksbehandler (sokneprest). Hvis rådet 
velger å bli med i prosessen:  
• Møte i menighetsrådet (dette)  
• Sokneprest blir saksbehandler  
• Menighetsrådet behandler saken  
• Menighetsmøtet uttaler seg  
• Protokoll sendes kirkelig fellesråd for uttalelse  
• Alle dokumenter sendes via prost til biskop. Prostens påtegnelse følger.  
• Biskop gjør vedtak om ny forordning for soknet  
• Ekstra hvis: eventuelt mange innspill/protest fra menighetsmøte  
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• Protokoll sendes kirkelig fellesråd for uttalelse  
• Alle dokumenter sendes via prost til biskop. Prostens påtegnelse følger.  
• Biskop gjør vedtak om ny forordning for soknet  
 
Frist for innsending til biskopen er 15. juni 2025. 
 
I forbindelse med denne saken har fungerende prost Ole Jacob Nyhus bedt om noen 
avklaringer fra bispedømmekontoret på Hamar: 

- Hva regnes som «forordnet» 
- Hvordan regnes forordnet når flere sokn har gudstjeneste sammen 
- Hva må til for at det regnes som «forordnet gudstjeneste» på institusjon 
- Få bekreftet at kveldsgudstjenester regnes 

Forhåpentligvis har saksbehandler klart svarene på disse spørsmålene når Biri 
menighetsråd møtes 11.03.2025. 
 
I vedtak fra 1.1.2018 skal det være 55 forordnede gudstjenester i Biri. Dette tallet har 
vært justert i prosessen hvor sokneprester Hanne Moesgaard Skjesol og Berit Rinde 
bestemte å ikke ha doble gudstjenester for å dekke opp for hverandres frihelg. I 
vedlagte gudstjenesteplan er det lagt opp til 43 gudstjenester, men skole- og 
barnehagegudstjenester kommer i tillegg til dette tallet. Felles gudstjenester på Kristi 
himmelfart i Bråstad kirke, og friluftsgudstjenesten på Redalssætra kommer også i 
tillegg.  
 
Innledning til samtale: 
Hvilke gudstjenester har vi (se eget vedlegg)? Hvem lager vi gudstjenester for? 
Hvem deltar? Når finner gudstjenestene sted? Hva gjør at en gudstjeneste relevant 
for folk? 
 
Forslag til vedtak 
 
Biri menighetsråd er fornøyd med nåværende forordning og vedtar å fortsette med 
den / eller ønsker å bli med i prosessen for forordnede gudstjenester i Hamar 
bispedømme – prosess 2025 
 
Møtebehandling 

I 2025 planlegges det 47 forordnede gudstjenester. Tidligere har sokneprestene i 
Biri/Snertingdal hatt doble gudstjenester når den ene har hatt frihelg. Denne 
ordningen har man gått bort i fra, og så lenge prestens frihelger ikke kompenseres, 
planlegges det nå for færre gudstjenester. Andreas E. Danbolt kom inn som vikar for 
soknepresten i høst, og har sett på muligheter for å øke antall gudstjenester. Det vil 
imidlertid ikke bli aktuelt å gjøre større endringer i planen før det har kommet inn en 
fast ansatt sokneprest i 100% stilling.   
 
Menighetsrådets medlemmer drøftet saken videre. Det er stor oppslutning om 
familierettede gudstjenester. Det er veldig bra, men man ser at muligheten for å ha 
flere til dåp på disse dagene begrenser seg. Man bør derfor ha noen gudstjenester 
«å gå på» - både til dåp, og hvis man ønsker å gjøre noe litt annerledes (slik den 
nylig gjennomførte folketonemessa er eksempel på). Menighetsrådets medlemmer 
konkluderer med at en reduksjon i gudstjenesteantallet er uaktuelt, og det kan heller 
tilstrebes å få til 55 forordnede gudstjenester i året.  
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Vedtak  

Biri menighetsråd ønsker ikke å vurdere forordningstallet, men ønsker heller at det 
tilstrebes å nå gjeldende forordning; 55 gudstjenester i året.  
 

 

 

 
32/25 Avskjedsgudstjeneste for sokneprest 2025 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Biri menighetsråd 2023-2027 11.03.2025 32/25 

 
 
 
 
Saksorientering 
Soknepresten i Biri og Snertingdal sokn, Hanne Moesgaard Skjesol, har sagt opp sin 
stilling som sokneprest, og 1. mars 2025 tiltrådde hun stillingen som kateket i Gjøvik 
kirkelige fellesråd.  
 
Saksbehandler og vikarierende sokneprest Andreas E. Danbolt har etter avklaring 
med Hanne Moesgaard Skjesol, kommet fram til noen aktuelle datoer for 
avskjedsgudstjeneste: 

- 27. april - Barnas påskedag. 
- 25. mai – årsmøte (mulighet for kveldsgudstjeneste?) 
- 8. juni 

 
Prost Roger Brevik deltar som arbeidsgiver, og er bedt om å si hvilken dato som 
passer best. Saksbehandler vil oppdatere rådet når endelig dato er bestemt.  
 
Det er naturlig at det er kirkekaffe etter gudstjenesten, og at menighetsrådsleder 
takker Hanne for hennes tjeneste og arbeid. Hvordan ønsker menighetsrådet å 
organisere kirkekaffen for øvrig? Bakedugnad? Bestilling av kake? Det vil også være 
naturlig å gi en gave fra menigheten. 
 
Forslag til vedtak 
 
Biri menighetsråd tar ansvar for kirkekaffen etter avskjedgudstjenesten. 
Menighetsrådsleder Gerd Ingeborg Nettum takker tidl. Sokneprest Hanne Moesgaard 
Skjesol for hennes tjeneste, og overrekker gave på vegne av menigheten.  
 
Møtebehandling 

Prost Roger har anledning til å være med 27. april og 25. mai. Menighetsrådet ble 
fort enige om at den 25. mai er best, på grunn av et annet arrangement i Biri den  
27. april. Gudstjenesten 25. mai kan dessuten flyttes til ettermiddag, slik at Hanne 
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Skjesols prestekollegaer får muligheten til å komme. Det er planlagt årsmøte i Biri  
25. mai, men dette kan gjennomføres i forkant av gudstjenesten. Herredshuset i Biri 
er ledig for kirkekaffe på ettermiddagen 25. mai.  
 
Fungerende prost Ole Jacob Nyhus har fått oversendt forslag på utlysningstekst, og 
ønsker at representanter fra Biri menighetsråd uttaler seg om teksten; 
Faktaopplysninger om aktiviteter, og ønskede personlige egenskaper i forhold til 
engasjementet som finnes på Biri. Kjetil Bekkelund og Ragnhild Svartbekk blir med. 
 
 
Vedtak  

Biri menighetsråd tar ansvar for kirkekaffen etter avskjedgudstjenesten. 
Gudstjenesten blir 25. mai kl.17, og kirkekaffen avholdes på Herredshuset etter 
gudstjenesten. Nærmere planlegging av baking/bestilling av kake osv planlegges på 
menighetsrådsmøte i april. 
 

 

 

 
33/25 Revisjonsrapport for årsregnskapet 2024 Biri sokn 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Biri menighetsråd 2023-2027 11.03.2025 33/25 

 
 
 
 
Saksorientering 
Årsregnskapet 2024 for Biri menighet er nå ferdig revidert av revisjonsfirmaet BDO 
AS og beretning fra revisor foreligger. Revisjonen har intet å bemerke til regnskapet. 
 
Utdrag fra revisjonsrapporten: 
Vi har revidert årsregnskapet for Biri Sokn som viser et netto driftsresultat på NOK 
292 418 og et regnskapsmessig mindreforbruk på NOK 164 368. Årsregnskapet 
består av balanse per 31. desember 2024 og driftsregnskap for regnskapsåret 
avsluttet per denne datoen og noter til årsregnskapet. Etter vår mening er det 
medfølgende årsregnskapet avgitt i samsvar med lov og forskrifter og gir i det alt 
vesentlige en dekkende fremstilling av den finansielle stillingen til Biri Sokn per 31. 
desember 2024, og av resultatet for regnskapsåret som ble avsluttet per denne 
datoen i samsvar med lov, forskrift og god kommunal regnskapsskikk i Norge. 
 
Forslag til vedtak 
 
Biri menighetsråd ta revisjonsberetning av årsregnskapet 2024 til etterretning 
 
Møtebehandling 



 13  

Kort behandling av saken. Menighetsrådet er enig i forslag til vedtak. 
 
Vedtak  

Biri menighetsråd tar revisjonsberetning av årsregnskapet 2024 til etterretning 
 

 

 

 
34/25 Avslutning av årsregnskap 2024 Biri sokn 2. gangs 
behandling 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Biri menighetsråd 2023-2027 11.03.2025 34/25 

 
 
 
 
Saksorientering 
Biri sokns årsregnskap ble avsluttet med et mindreforbruk på kr 164 368,-  
Regnskapsrapporten pr. prosjekt (vedlagt) viser hvordan resultatet fordeler seg på de 
ulike prosjektene.  
 
Kr 144 422,12,- knytter seg til innsamlingsaksjonen for det nye orgelet, og avsettes 
derfor til bundet fond Nytt kirkeorgel.  
De øvrige prosjektene står med mindreforbruk, og det foreslås disponering med 
utgangspunkt i årsresultatet: 

- Tildelt øremerket fond Undervisning: kr 925,63,- 
- Tildelt øremerket fond Diakoni: kr 1 838,20,- 
- Tildelt øremerket fond Kirkemusikk: kr 6 380,22 
- Tildelt øremerket fond Menighetsblad: kr 16 123,21,- 
- Tildelt øremerket fond Barnekor: 2 723,29 

 
 
Forslag til vedtak 
 
Biri menighetsråd vedtar følgende fordeling av årsresultatet 2024:  
 
Det avsettes til bundet fond Nytt kirkeorgel: kr. 144 422,12,-  
Videre vedtar menighetsrådet følgende fordeling basert på resultatet for hvert 
prosjekt i regnskapet:  

- Tildelt øremerket fond Undervisning: kr 925,63,- 
- Tildelt øremerket fond Diakoni: kr 1 838,20,- 
- Tildelt øremerket fond Kirkemusikk: kr 6 380,22 
- Tildelt øremerket fond Menighetsblad: kr 16 123,21,- 
- Tildelt øremerket fond Barnekor: 2 723,29 

 
Møtebehandling 
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Kort behandling av saken. Menighetsrådet er enig i forslag til vedtak. 
 
 
Vedtak  

Biri menighetsråd vedtar følgende fordeling av årsresultatet 2024:  
 
Det avsettes til bundet fond Nytt kirkeorgel: kr. 144 422,12,-  
Videre vedtar menighetsrådet følgende fordeling basert på resultatet for hvert 
prosjekt i regnskapet:  

- Tildelt øremerket fond Undervisning: kr 925,63,- 
- Tildelt øremerket fond Diakoni: kr 1 838,20,- 
- Tildelt øremerket fond Kirkemusikk: kr 6 380,22 
- Tildelt øremerket fond Menighetsblad: kr 16 123,21,- 
- Tildelt øremerket fond Barnekor: 2 723,29 

 

 

 

 
35/25 Dugnad på kirkebakken og kirkegården 2025 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Biri menighetsråd 2023-2027 11.03.2025 35/25 

 
 
 
 
Saksorientering 
Gjennomføring av dugnad på kirkebakken og kirkegården må planlegges, med det 
mål å ha den gjennomført før 17.mai.  
 
Saksbehandler foreslår mandag 5. mai, med 12. mai som alternativ. Saksbehandler 
har ikke snakket med kirketjener om dato enda, men tar kontakt med ham før 
menighetsrådsmøtet. 
Klokkeslett foreslås som tidligere år; kl.17:30-21:00.  
 
Planleggingspunkter:  
- Hvem leder arbeidet på kirkebakken?  
- Hvem leder arbeidet på kirkegården?  
- Hvem er ansvarlig for servering?  
- Hvem kjører bort løv og kvist  
- Hvem skaffer traktor med henger, og traktor med lasteapparat og skuffe.  
- Skaffe/innkjøp av avfallssekker og presenninger  
- Kjøre benkene ned til kirkegården  
- Innkjøp av kaffe, kopper osv.  
- Bakst og servering 
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Konfirmantene har tidligere vært invitert til å delta på dugnaden. Dugnadsoppmøte 
telte da som en gudstjeneste. Kanskje kan det være fint å gjøre det slik i år også? 
Saksbehandler sørger for plakat og annonsering. Det vil bli lagt ut informasjon på 
hjemmesiden og på facebook. I tillegg settes det inn annonse i Gjøviks blad. 
 
Forslag til vedtak 
 
Vårdugnad på kirkegården og kirkebakken i Biri avholdes mandag 5.mai kl. 17:30-
21:00. Alternativ dato mandag 12.mai om dugnaden må flyttes pga. værforhold.  
- Arbeidsleder på kirkegården:  
- Arbeidsleder på kirkebakken:  
- Ansvarlig for å skaffe nødvendig antall traktorer med egnet utstyr:  
- Ansvarlig for utkjøring av benker:  
- Ansvarlig for innkjøp av utstyr og materiell:  
 
Arbeidslederne avklarer på forhånd med kirketjener hvilke oppgaver som bør 
prioriteres. Arbeidslederne sørger for god mannskapsfordeling på de to 
arbeidsstedene. De menighetsrådsmedlemmene som har anledning til å ta med 
trillebår og/eller presenning, oppfordres til å gjøre det.  
 
Avfallssekker må være tilgjengelig på begge arbeidssteder.  
 
Menighetsrådsmedlemmer deltar i arbeidet og fordeler seg på kirkebakken og 
kirkegården etter arbeidsledernes anvisning.  
 
Menighetsrådet serverer kaffe med noe å bite i til dugnadsfolket.  
- Ansvarlig for servering og kaffekoking på kirkegården:  
- Ansvarlig for servering og kaffekoking på kirkebakken:  
 
Bakst:  
-  
-  
 
Dugnaden kunngjøres på facebook og ved gudstjenester. Saksbehandler sørger for 
plakater i Biri sentrum, ved kirka og på kirkegården. Administrasjonen sørger for 
fellesannonsering av dugnaden i Gjøviks blad og på www.kirken.no/gjovik 
 
Møtebehandling 

Konfirmanter og konfirmantforeldre kan oppfordres til å bli med. I fjor fikk 
konfirmantene dugnad som tellende oppmøte i konfirmantundervisningen.  
 
Det blir viktig å få med folk som kan kjøre traktor. Menighetsrådet håper derfor at 
kirketjener Per Arne Kristiansen kan være med å kjøre. Tidligere har også Ole 
Johnny Bergum og Ludvig Haugen bidratt i denne oppgaven. Gerd Ingeborg Nettum 
har også tenkt å spørre én til i år.  
 
Gerd Ingeborg Nettum baker to kringler og havrekjeks.  
Karen Ekern baker boller. 
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Brit Lillejordet koker kaffe. Gerd Ingeborg vil kjøre ned kaffe til kirkegården slik hun 
har gjort tidligere år.  
Konfirmantforeldre kan også spørres om å stille med bakst.  
 
Menighetsrådets medlemmer ønsker seg store plastsekker til dugnaden. På noen 
byggevareforretninger kan man få tak i sekker som rommer 250 liter. Saksbehandler 
tar kontakt med kirketjener. 
 
Menighetsrådet ønsker at datoen for dugnaden kommer med i førstkommende 
nummer av Menighetsbudet. Saksbehandler deler også informasjon på facebook.  
 
 
Vedtak  

Vårdugnad på kirkegården og kirkebakken i Biri avholdes mandag 5.mai kl. 17:30-
21:00. Alternativ dato mandag 12.mai om dugnaden må flyttes pga. værforhold.  
- Arbeidsleder på kirkebakken: Kjetil Bekkelund 
- Arbeidsleder på kirkegården: Alf Kristian  
 
Arbeidslederne avklarer på forhånd med kirketjener hvilke oppgaver som bør 
prioriteres. Arbeidslederne sørger for god mannskapsfordeling på de to 
arbeidsstedene. De menighetsrådsmedlemmene som har anledning til å ta med 
trillebår og/eller presenning, oppfordres til å gjøre det.  
 
Kirketjener Per Arne Kristiansen skaffer avfallssekker som blir tilgjengelig på begge 
arbeidssteder.  
 
Menighetsrådsmedlemmer deltar i arbeidet og fordeler seg på kirkebakken og 
kirkegården etter arbeidsledernes anvisning.  
 
Menighetsrådet serverer kaffe med noe å bite i til dugnadsfolket. 
 
Bakst:  
- Gerd Ingeborg Nettum; to kringler og havrekjeks 
- Karen Ekern; boller 
- Konfirmantforeldre? 
 
Kaffekoking: Brit Lillejordet 
 
Dugnaden kunngjøres på facebook og ved gudstjenester. Saksbehandler lager 
plakat, og deler arrangementet på facebook. Administrasjonen sørger for 
fellesannonsering av dugnaden i Gjøviks blad og på www.kirken.no/gjovik 
 

 
Orienteringssaker 

36/25 Orienteringer til Biri menighetsråd 11.03.2025 
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Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Biri menighetsråd 2023-2027 11.03.2025 36/25 

 
 
 
 
Saksorientering 

1. Alf Kristian Steinstad, Jostein Skundberg og saksbehandler Linn Elise Antonsen har 
vært i Biri kirke på befaring for å vurdere muligheten for å bygge tett skaprom til 
konfirmantkapper over orgelgalleriet. Menighetsrådet i Biri har tidligere vedtatt at et 
slikt skaprom skal bygges, men saken ble satt på vent så lenge man ikke hadde 
oversikt over hvor mye plass det nye orgelet ville kreve. Det er nå klart at det blir ledig 
plass til å bygge skaprom på høyre side når man kommer opp trappa. Det er en stund 
siden forrige tilbud lå på bordet, og Biri snekkeri Steinstad og Steinstad, er bedt om å 
levere et nytt tilbud med oppdaterte 2025-priser.  

 
2. Onsdag 12. mars kl.17 arrangerer diakoniutvalget hyggekveld på Bethel. 

Påmeldingsfrist var 3. mars. Vi håper på godt oppmøte og en hyggelig kveld! 
 

3. Søndag 16. mars kl.19 er det salmekveld i Seegård kirke med Torbjørn Dyrud og 
Ingrid B. Melve. Alle velkommen. 

 
Forslag til vedtak 
 
Biri menighetsråd tar saken til orientering 
 
 
Møtebehandling 

Diakoniutvalgets representanter i menighetsrådet melder om 40 påmeldte til 
hyggekvelden! I fjor var det 30 påmeldte.  
 
Menighetsrådet har fått en henvendelse fra Øverbygda bedehus venneforening 
v/Lillian de Wit:  
 
Hei,vi i Øverbygda Bedehus Venneforening er på let etter eierskapet på Øverbygda 
Bedehus,vi har vært i kontakt med Indremisjonen,Normisjon og Norsk Luthersk 
Misjonsselskap.....men ingen har noen interesse/eierskap i huset. Så kansje dere 
sitter inne med noe informasjon eller tips om hvor vi kan finne det. 
I alle registerer står det oppført som samfunnshus/forsamlingslokale. 
Håper dere har anledning til å gi oss en tilbakemelding. 
På forhånd takk. 
Biri menighetsråd hadde ikke noe umiddelbart svar på dette, men anbefaler å høre 
med Harald Tusvik, Gunhild Ekerhaugen, Torvild Sveen eller Kristen Taraldsrud. 
Saksbehandler videreformidler navnene.  
 
Samrådsmøte 24. mars: Ragnhild Svartbekk får oversendt link til teamsmøtet.  
 
Årsmøte i Kirkens SOS 27. mars: Gerd Ingeborg Nettum får oversendt link til 
teamsmøtet.  
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Vedtak  

Biri menighetsråd tar saken til orientering 
 

 

 

 

 
Eventuelt 


